
Volitve v odbor OF v Vičavi-Orešju
Radi boljšega pregleda in lažjega

terenskega dela se je mestni odbor
OF razdelil v več pododbprov. S to
reorganizacijo si je rajon Vičava-
Orešje tudi že na predvolivnem se-
stanku izvolil svoj pripravljalni od-
bor, katerega naloga je bila, že v
okviru tekmovanja za II. kongres
KPS pripraviti vse potrebno za iz-
vedbo volitev v RO, pred vsem pa
pobrati zaostalo članarino in včlaniti
v OF še tiste volivce, ki še niso
včlanjeni.

V Fronto smo včlanjevali vedno
več ljudi. Vendar pa še do danes ne
moremo ugotoviti, zakaj še borih pet
ljudi v Vičavi nismo uspeli zajeti
v Fronto. Primeri nam govore, da so
ravno ti ljudje uživali vse prednosti
v času okupacije in danes ter da so
celo odklonili podpise za predlog
sovjetskega delegata A. Višinskega,

ki na zasedanju OZN zahteva ome-
jitev oborožitve velesil ter se skupno
z delegacijami demokratičnih držav
dosledno bori za politiko mtra tn.
mirno sodelovanje med državami v
svetu. Člani OF rajona Vičava-Oreš-
je pa jim povemo, da si mi želimo
mir, delo ter mirno graditev našega
socialističnega gospodarstva, kjer ne
bo izkoriščanja človeka po človeku.

Pripravljalni odbor je po izvršenih
pripravah sklical množični sestanek,
kjer smo predvsem razpravljali o
poteku in pomenu II. kongresa KPS
ter analizirali politično situacijo iz-
ven naših meja. V novi odbor OF
smo izvolili poštene in delavne ljudi
iz delavskih, kmečkih in nslužben-
skih vrst, ki je ob koncu dal obljubo,
da bo častno izvrševal vse naloge, s
čemer bo mnogo doprinesel k jača-
nju in utrditvi Osvobodilne fronte.


